
      Protokół z IV Sesji 

      Rady Dzielnicy XVII, 

      „Wzgórza Krzesławickie”, 

      os. Na Stoku 15 

      z dnia 31 stycznia 2019r. godz. 1830 
 

Porządek obrad IV Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołów z I, II i III Sesji  

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem  

ML-10.7123.502.2018.MM 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem  

ML-10.7123.888.2018.MM 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem  

ML-10.7123.890.2018.BS 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej  zgodnie z pismem 

ML-10.7123.911.2018.BS 

4.5 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem  

ML-10.7123.968.2018.MM 

4.6 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem  

ML-10.7123.978.2018.BS 

4.7 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem  

ML-10.7123.986.2018.BS 

4.8 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem  

ML-10.7123.993.2018.BS 

4.9 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem  

ML-10.7123.994.2018.BS 

4.10 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem  

ML-10.7123.996.2018.MM 

4.11 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem  

ML-10.7123.1012.2018BSM 

4.12 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem  

ML-10.7123.1056.2018.BS 

4.13 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem  

ML-10.7123.1080.2018.BS 

4.14 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem  

ML-10.7123.1085.2018.BS 

4.15 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem  

ML-10.7123.1100.2018.AT 

4.16 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działki nr 109/1 położonej w obrębie 44 jedn. ewid. 

Nowa Huta przy ulicy Wańkowicza 

4.17 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działki nr 681 położonej w obrębie 10 jedn. ewid. Nowa 

Huta przy ulicy M. Samozwaniec 



4.18 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działki nr 841/155 położonej w obrębie 10 jedn. ewid. 

Nowa Huta przy ulicy Władysława Jagiełły 

4.19 zmiany siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 20 osób), IV sesję otworzył Przewodniczący Rady Dzielnicy 

XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej listy) oraz 

przedstawiciela Stowarzyszenia „Kraków dla Mieszkańców” 
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przedstawiony porządek obrad Członkowie Rady przyjęli jednogłośnie pozytywnie  

 

ad. 3. Przyjęcie protokołów z I, II i III Sesji  
Do protokołu z poprzednich sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 
ad. 4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-10.7123.502.2018.MM 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Głos zabrali: J. Kolasa, p. A. Dziedzic, p. S. Adamczyk, p. St. Madej 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

10.7123.502.2018.MM 
 

ad. 4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-10.7123.888.2018.MM 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Głos zabrali: J. Kolasa, p. S. Adamczyk, p. A. Dziedzic, p. St. Stroński. 

Pan W. Wojnarski zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji, który Radni przyjęli w głosowaniu: za – 

19 osób, przeciw – 0, wstrzymało się - 2 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-10.7123.888.2018.MM 
 

ad. 4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-10.7123.890.2018.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-10.7123.890.2018.BS 

 

ad. 4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej  zgodnie z 

pismem ML-10.7123.911.2018.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej  zgodnie z pismem ML-

10.7123.911.2018.BS 

 

ad. 4.5 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.968.2018.MM 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.968.2018.MM 



ad. 4.6 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-10.7123.978.2018.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-10.7123.978.2018.BS 

 

ad. 4.7 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.986.2018.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.986.2018.BS 

 

ad. 4.8 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.993.2018.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.993.2018.BS 

 

ad. 4.9 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-10.7123.994.2018.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego 

położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.994.2018.BS w głosowaniu:  

za – 20, przeciw -0, wstrzymało się – 1. 

 

ad. 4.10 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-10.7123.996.2018.MM 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.996.2018.MM 

 

ad. 4.11. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-10.7123.1012.2018BSM 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

10.7123.1012.2018BSM 

 

ad. 4.12. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.1056.2018.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Głos zabrali: p. L. Zaleński, p. S. Adamczyk, p. J. Kolasa, p. T. Ziętara 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego 

położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.1056.2018.BS w głosowaniu:  

za – 20, przeciw -0, wstrzymało się – 1. 

 

ad. 4.13 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-10.7123.1080.2018.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.1080.2018.BS 

 



ad. 4.14 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.1085.2018.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.1085.2018.BS 

 

ad. 4.15 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-10.7123.1100.2018.AT 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-10.7123.1100.2018.AT 

 

ad. 4.16 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działki nr 109/1 położonej w obrębie 44 

jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy Wańkowicza 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  

Głos zabrali: p. J. Kolasa p. St. Madej 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie 

bezprzetargowym działki nr 109/1 położonej w obrębie 44 jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy 

Wańkowicza 

 

ad. 4.17. ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działki nr 681 położonej w obrębie 10 jedn. 

ewid. Nowa Huta przy ulicy M. Samozwaniec 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  

Głos zabierali: p. J. Kawa, p. K. Frankiewicz, p. J. Wójcik, p. A. Dziedzic, , p. W. Wojnarski,  

p. J. Kolasa, p. M. Mleczko, p. A. Zdziebko, p. Z. Rajski, p. L. Zaleński, p. S. Adamczyk 

Pan W. Czyż zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji, który Radni przyjęli w głosowaniu: za – 17 

osób, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działki 

nr 681 położonej w obrębie 10 jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy M. Samozwaniec w głosowaniu:  

za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 

 

ad. 4.18 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działki nr 841/155 położonej w 

obrębie 10 jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy Władysława Jagiełły 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  

Pan Paweł Mleczko zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały powinno być wpisane słowo „części” 

działki zgodnie z pismem Wydziału Skarbu. Przewodniczący odczytał część pisma z Wydziału 

Skarbu i podziękował p. Mleczko za czujność, następnie poprosił Członków Rady 

o przegłosowanie swojego wniosku o dopisanie słowa „części” działki w projekcie uchwały 

(za- 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 osoba)     

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie 

bezprzetargowym części działki nr 841/155 położonej w obrębie 10 jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy 

Władysława Jagiełły 

 

ad. 4.19 zmiany siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Spraw Mieszkaniowych 

Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem z Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa. Głos w tej 

sprawie zabrali: p. J. Kolasa, p. A. Dziedzic, p. St. Madej, p. W. Czyż, p. E. Balińska,  

p. J. Kawa, p. P. Mleczko, p. A. Zdziebko, p. L. Zaleński, p. J. Wójcik 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie zmiany siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy XVII  

w głosowaniu: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 1 

 

 



Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Pan P. Mleczko spytał czy wpłynęła informacja dot. spotkania w sprawie ul. Petöfiego? 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący oraz p. W. Wojnarski informując, że taka informacja wpłynęła 

i jak będzie znana data oraz godzina spotkania to zainteresowane osoby zostaną powiadomione. 
 

Pani J. Kolasa spytała czy Rada Dzielnicy zamierza wziąć udział w programie remontu „70 dróg , 

ulic, chodników na 70-lecie Nowej Huty” oraz czy Komisja Spraw Mieszkaniowych przy wydawaniu 

opinii w sprawie umów najmu zasięga opinii Straży Miejskiej i Policji ?  

Pan S. Adamczyk przedstawił jak wyglądają wizje mieszkaniowe oraz poinformował, że Rada 

Dzielnicy nie ma w swoim zakresie obowiązku występowania o opinię do Straży Miejskiej i Policji. 

Głos zabrali również. p. A. Zdziebko i p. L. Zaleński  

Pan L. Zaleński oraz p. P. Mleczko zabrali głos w sprawie programu „70 ulic na 70-lecie Nowej Hutu” 

informując zebranych, że propozycję mogą zgłaszać wszyscy mieszkańcy wraz ze stosownym  

uzasadnieniem. 

Pani J. Kolasa zapytała, czy wpłynęła już odpowiedź na Jej zapytanie zgłoszone na I sesji dotyczące 

rozstrzygnięć na Komisjach Rady Dzielnicy? 

Przewodniczący poinformował Radną, że taka odpowiedź wpłynęła i można się z nią zapoznać,  

  

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Pan St. Stroński poinformował o pożarze budynku po dawnej piekarni przy ul. Jagiełły. 

Przewodniczący poinformował, że ta sprawa zostanie omówiona na posiedzeniu Komisji 

Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  
 

Pani J. Kolasa poinformowała zebranych o przebiegu ostatniego odbioru w którym brała udział.  

Głos w tej sprawie zabrali również: p. S. Adamczyk, p. W. Wojnarski, p. W. Wołoch, p. L. Zaleński, 

p. A. Dziedzic 
 

Pan St. Madej sprostował wcześniejszą informacje dot. lokalizacji zbywanej działki przy ulicy 

Wańkowicza oraz wyraził zastrzeżenie w sprawie niewłaściwego procedowania poprawki do 

projektu uchwały w sprawie ewentualnego zbycia działki przy ul. Samozwaniec 

 

Przewodniczący podał terminy posiedzeń Komisji w miesiącu lutym 2019r. : 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej – 4 i 18 luty 2019r  

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki – 1 luty 2019r  

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego- 6 i 20 luty 2019r   

Komisja Spraw Mieszkaniowych- 21 luty 2019r   

Komisja Ochrony Środowiska  - 13 luty 2019r.  

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych  - 21 luty 2019r.  

Następnie Przewodniczący poprosił, aby do dnia 11 lutego 2019r. zgłaszać swojej akcesy do pracy w 

Dzielnicowym Zespole Koordynacyjnym pn.„Bezpieczny Kraków” 

Kolejna V Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 28 lutego 2019r. na godz. 18:00 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 21:10 zamknął 

posiedzenie IV Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


